

## Protokoll 28/3

**Mötet öppnas:** Erik är sekreterare, Ida justerare.

**P1, Redaktionsgruppen får ordet:** Johanna från Annas klass är också med i redaktionsgruppen. Vinnarna (de tio bästa) kommer att annonseras på söndag den 31/3, men inte den ultimata vinnaren. ISBN nummer är fixat samt att 5000kr har inkommit från Kåren plus 7000kr från fakulteten till festen och boktryckningen.

Formatet för festen är att t.ex. göra ett bokveckantypiskt upplägg. Vinnaren kan t.ex. få läsa upp sin novell. Plats för festen är inte bestämd men kan t.ex. vara bildmuseet/ljusgården etc.

Anna kommer att göra en video där vinnarna annonseras. Formalier såsom pseudonymer och annat kommer att tas med vinnarna.

Förslag på mat till festen är t.ex. charkbrickor från Ica + alkoholfri champagne.

Förslag på gäst till festen. Anna föreslår Patrik Lundberg, Anna kommer att ta kontakt med honom via mail. Datum för festen måste också bestämmas, förslagsvis 10-17 maj.

**P2, Mottagningsgruppen får ordet:** Vecka ett i mottagningen är planerad och klar, mottagningsgruppen planerar mottagningen veckovis. Policy har skrivits. Gruppen har börjat kolla på lokaler, men många går inte att boka än. Fulsittning på E-puben är bokad men kontrakt vore bra att skriva, Olivia tar tag i det.

En fråga om mottagningen är om någon form av klädsel skall erbjudas, som t.ex. T-shirt eller band. Alea ska kolla upp priser på T-shirts till nästa mottagningsmöte.

Det går att kontakta Ljussek(?) angående sponsring med tröjor, priset blir då billigare.

Det är bra om mottagningsgruppen lägger upp alla dokumenten i ett google-drive dokument så att nästkommande mottagningsgrupper inte behöver uppfinna hjulet på nytt samt för att saker inte skall försvinna.

Ett välkomstbrev skall också skrivas och det är bra om detta brev tillsammans med schemat går till en privat mail och inte skolmailen.

**P3, Ett till arrangemang:** Ellen tycker spontant att vi inte skall göra någonting jätteavancerat, möjligen någon avslutningsfest/temafest. Felix instämmer. Erik instämmer. Olivia instämmer också. Ida instämmer hon med. Erica instämmer också.

Anna har spontant två förslag: Grillning i slutet av maj eller hyra en hörsal, köpa/hyra en film och ha bio med popcorn (icke alkoholrelaterat), detta skulle isåfall vara ett Samo (studerande arbetsmiljöombud) evenemang.

**P4, Årsmöte:** Årsmötet kommer att hållas den 7 maj, då skall verksamhetsplan för kommande verksamhetsår och budget att fastslås. Ordförande, Vice samt Kassör kommer att skriva detta.

**P5, Beslut:** Fler arrangemang i vår: **bifalles**. Datum för releasefesten: **inget beslut**.

**P6, Övriga frågor:** Ellen har ett meddelande från BHB: Utställning den 4/5 på bildmuseet.

Emilia (vem?) kommer också att hålla en föreläsning angående härskartekniker, datum okänt, förmodligen i maj.

Samo kommer att anordna en träff för Samos i början av terminen, Aug/Sep och inte i slutet av denna.

Anna vidarebefordrar ett meddelande från Max (vem?) angående ett kommunikationsprojekt med bokkaféet pilgatan. De vill att vi marknadsför dem på Facebook. Anna har förslaget att vi skulle kunna sälja böckerna från novelltävlingen på Pilgatan, win win för alla. Vi skulle också kunna ha releasefesten på Pilgatan (om de går med på det dvs). Ett möte med Max och Co skulle vara bra.

**Mötet avslutas**